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Van de redactie
Het seizoen is abrupt afgebroken door de corona-maatregelen. We zijn nu een paar maanden
verder, maar er heerst nog onduidelijkheid over het vervolg. Een aantal verenigingen is
begonnen met fysiek bridge, meestal met een halvering van het aantal aanwezige leden. Verder
zijn er clubs die -in ieder geval tot begin volgend jaar- online bridgen of die de seizoensopening
helemaal uitstellen.

In dit nummer vind je een kort verslag van een belrondje dat het Districtsbestuur heeft gevoerd
met alle verenigingen in de provincie. Als follow-up hebben we de verenigingen een paar
maanden later gevraagd hoe die er nu tegenaan kijken. Daarvan zijn nog niet alle reacties
binnen, maar het lijkt er op dat op ongeveer de helft van de Groninger clubs weer gespeeld
wordt.

Helaas zijn de meeste toernooien en andere activiteiten in het begin van het nieuwe seizoen
geschrapt. Volgens onze informatie worden de leden via hun clubbestuur goed op de hoogte
gehouden van de ontwikkelingen. De BridgeBond heeft meerdere nieuwsbrieven verstuurd met
actuele informatie en het Districtsbestuur wil met deze nieuwsbrief daar ook aan bijdragen.

Belrondje
In juni/juli 2020 hebben 4 leden van het bridge district Groningen bestuur gebeld (soms gemaild
of bezocht) met – meestal – de voorzitters van alle clubs in bridge district Groningen. We gingen
uit van een lijst van 8 vragen:

1. Maakt jouw club al gebruik van de mogelijkheid om op StepBridge de wekelijkse
clubavond te hervatten?

2. Zo ja, hoeveel leden maken daar gebruik van?
3. Zo nee, waarom niet?
4. Welke ondersteuning bied je als club op dit moment aan je leden?
5. Welke ondersteuning verwacht je (zou welkom zijn) van de BridgeBond?
6. Welke financiële gevolgen verwacht je van deze corona crisis voor je club?
7. Wat zijn jullie verwachtingen als club mbt fysiek bridgen per 1-9-2020? Denk daarbij aan

de te nemen maatregelen, locatie, opkomst etc?
8. Verwachten jullie afmeldingen van leden en zo ja, hoeveel?

De meeste clubs gebruikten Stepbridge niet op hun eigen clubavond, omdat er vaak te weinig
belangstelling was.

Clubs wachten het nieuwe seizoen af. Recent is gebleken dat de meeste clubs wel fysiek gaan
bridgen met in acht nemen van de corona maatregelen; vrijwel steeds met beperkte opkomst.

De Bridgebond en het district ondersteunen voldoende.Er zijn geen financiële gevolgen voor
clubs wegens corona. Sommige clubs gaan 2e helft van 2020 over tot verlaging van de
contributie.

Keien en Sturen
Op 21 september 2019 vierde bridgeclub Martini haar 65-jarige bestaan aan het
Paterswoldsemeer. Paul Wesselius overhandigde aan de voorzitter, Geert Maas, een Stuur.
Geert is sinds 1983 (niet helemaal zeker) onafgebroken voorzitter van Martini en was midden
jaren tachtig penningmeester van het district bestuur.

Kei en Stuur bij BC Meerbridge in Engelbert

door: Ineke de Kuijper

Op 6 september vierden wij het 15 jarig jubileum van BC Meerbridge in de Engelstede in
Engelbert.

Voor zijn verdiensten mocht ik, als voorzitter van het district Groningen, Ronald Pakker een Kei
uitreiken. Ronald is al jaren wedstrijdleider, webmaster, docent en erg betrokken bij het wel en
wee van de club.

Daarna kreeg ik – tot mijn verrassing - van Nettie Hulstein, vice voorzitter van het district, een
Stuur.

In 2005 stond ik aan de wieg van BC Meerbridge en al die jaren ben ik met veel plezier voorzitter
geweest. Het is nu tijd om het stokje over te dragen. 

Ook leg ik 10 oktober mijn functie als voorzitter van het district neer.

https://app.inboxify.nl/view-online/7A367237793432534B4A453D/48576B686C3269384A45303D/6D494C4A497950755339655068342F476E6A46384E413D3D


Bezoek Glimmen
Wij heten de bridgeclub Glimmen van harte welkom bij de Bridgebond.
Nettie Hulstein en Paul Wesselius hebben de nieuwe club bezocht en zijn ontvangen door Gatse
van der Ploeg, voorzitter en Joost de Groot, secretaris.

Glimmen is onlangs (1 juli 2020) lid geworden van de Bridgebond, omdat de werkzaamheden
voor het clubbestuur dan verminderen en de continuïteit van het bestuur beter gewaarborgd is.

De club heeft 90 leden. Ze spelen in Dorpshuis "De Groenenberg" in Glimmen. Ze proberen extra
zaalruimte te huren om in meerdere ruimtes te gaan spelen. 18 à 20 tafels zouden mogelijk zijn.
3 September zal er weer begonnen worden, 1x per 2 weken, op donderdagavond. Bridgeclub
Glimmen gaat met 24 geïnteresseerde leden beginnen met Stepbridge.

Stepbridge District
Sinds enkele maanden kan elke bridger, die lid van de Bridgebond is en tot bridge-district
Groningen behoort (dat laatste wordt soepel bekeken) op Stepbridge meespelen op de
donderdagavond. De toernooien beginnen om 19:30 en duren ongeveer tot 22:15 uur. We
hebben dan drie ronden van acht spellen gespeeld.

Als je wilt meespelen moet (proef-)lid zijn van Stepbridge en (bij voorkeur) daar al enige ervaring
hebben opgedaan. Spelen met een systeemkaart is verplicht.

Deze avonden zijn goed bezocht en het district gaat hiermee door. Op de portal wordt een
tussenstand van de herfstcompetitie bijgehouden.Stepbridge heeft een uitgebreide help-sectie op
hun website. We hopen jullie komende donderdag te kunnen begroeten!

Programma Besturendag
Locatie: café Friescheveen Meerweg 136, 9752 XE Haren

Programma
10.00 – 10.30 uur:    Ontvangst met koffie
10.30 – 11.30 uur:    Algemene Leden Vergadering
11.30 – 12.00 uur:    Bridgen in tijden van corona
12.00 – 12.30 uur:    Inleiding Stepbridge
12.30 – 13.30 uur:    Lunch, aangeboden door districtsbestuur
13.30 uur:                 Einde

Voor aanmelding voor de besturendag verwijzen we naar de e-mail die rond 15 september is
verstuurd aan de verenigingen.

https://www.stepbridge.nl/snelstartgids/


De stukken die bij de ALV aan bod komen zijn te vinden via deze Dropbox link.
 

Coördinator Jeugdbridge
Op de ALV wordt Bert Paping voordragen om als bestuurslid zitting te nemen in het
Districtsbestuur. Bert is de beoogde ‘coördinator jeugdbridge’.

Bert stelt zichzelf voor:

‘Ik ben zelf al vanaf het begin van mijn studententijd (17 jaar) aan het bridgen heb zelfs een
jeugdtitel gehaald (jeugdparen 1978 met Mas Koekenbier). Op jonge leeftijd heb ik veel plezier
aan het bridgen beleefd en daarom zou ik ook graag andere jongeren dit plezier gunnen.

Van de BridgeBond heb ik materiaal gekregen die goed te gebruiken is om jeugd de eerste
stapjes te laten maken. Het gaat onder andere om ‘Jeugdbridge’ van Henk Albers,
‘Minibridgebasis’ en een ‘Handleiding Leraar Jeugdbridge’. Nu nog jongeren zien te vinden die
bridge willen leren. Als er clubs zijn die jeugd kennen of eigen kinderen / scholen weten waar
interesse is laat het me dan weten want dan ga ik er op af.

Een goede manier om toekomstige bridgejeugd te bereiken zijn scholen. Graag wil ik in de
nieuwsbrief leraren oproepen die op hun school mogelijkheden zien voor bridgelessen. Wij
helpen ze dan met de les of nemen de les van hen over.’
 

Kaderdag penningmeesters
Op 29 februari 2020 is er een kaderdag penningmeesters van het bridge district Groningen
geweest in MFC Engelbert, van 10 tot 12:45. Er waren 17 penningmeesters en
geïnteresseerden, en van het district: Jos Eilering, Eddie Gnirrep en Paul Wesselius (voorzitter).

We begonnen met een uitgebreide introductie van het boekhoudprogramma van de Bridgebond,
gegeven door Halil Yüksel, één van de twee financiële medewerkers van de Bridgebond.

Daarna bespraken we enkele financiële onderwerpen.

Inning van contributie

De meeste penningmeesters gebruikten het internet, maar één persoon deelde briefjes uit op de
speelavond. Niemand deed dat helemaal individueel, maar de meeste verdeelden de leden wel
in groepjes, die elk een bepaald bedrag moesten betalen.

Zaalhuur wel of niet met verplichte consumpties

Diverse clubs hebben verplichte consumpties of een afdracht voor de zaal per avond aanwezig,
b.v. 50 cent.

Verzekeringen

Halil vertelde dat verzekeringen door individuele clubs eigenlijk niet nodig zijn. Als al je
spelmateriaal door een calamiteit verdwenen is zal de Bridgebond voor nieuw (of gebruikt)
materiaal zorgen met een klein eigen risico, in de orde van een paar 100 euro.

Ook een aansprakelijkheidsverzekering voor alle clubs en leden is via de Bridgebond af te
sluiten.

Districtscompetities
Door de corona-maatregelen is de laatste ronde van de Hoofdklasse in de viertallencompetitie
geschrapt. In de Eerste Klasse hebben we wel alle wedstrijden gespeeld. De parencompetities
zouden in april worden afgewerkt. Die zijn helaas van de wedstrijdkalender geschrapt.

In de hoofdklasse is het team Veendam 1 (Charlotte Neerken, Dick Smid, Guus Hofman, Jan
Laan) kampioen geworden. In de Eerste Klasse is dat het team van Bridge ‘86 (Arie Beers, Hans
Zeitler, Paul Wesselius, Willem Mellink).
In de Tweede Divisie is het Groninger team De Zeerob 2 (Engbert Krist, Ivar Beijl, Jaap
Stomphorst, Martijn Termaat, Niels de Groot) kampioen geworden en promoveert daarmee naar
de Eerste Divisie.

Dit seizoen zijn de fysieke wedstrijden afgelast voor het kalenderjaar 2020. We volgen daarmee
het beleid van de BridgeBond voor de landelijke wedstrijden. We kijken of het mogelijk is om
begin 2021 een verkorte competitie te houden. Het Districtsbestuur is ook bezig om online (via
Stepbridge) een cyclus viertallenwedstrijden aan te bieden. Bij het verschijnen van deze
Nieuwsbrief is nog onvoldoende informatie beschikbaar. Houd de portal van het District in de
gaten.

Kort nieuws
De drie noordelijke districten gaan een CLB (clubleider B) cursus aanbieden. Deze zal
door Ad van ‘t Hoenderdal worden gegeven. Er zijn nog geen data vastgesteld. Houd de
portal van het District in de gaten;
Het noordelijk senioren viertallentoernooi dat gepland stond op 1 april j.l. zal worden
gehouden op 28 oktober 2020 in De Postwagen te Tolbert. Voor meer informatie verwijzen
we naar de flyer;
Elke tweede zaterdag van de maand kan je van oktober tot en met april vrij spelen (fysiek
bridge) in café Friescheveen te Haren. Inschrijven vanaf 13:00 uur. Aanvang is steeds om
13:30 uur. Meer informatie op de portal / 12050.bridge.nl van bridgeclub Friescheveen.
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https://www.dropbox.com/sh/nvcs5ql8qmq2fzv/AACOa7aWKtxi-oz1-5DgE4aka?dl=0&contactid=w2foFTGZe@@126MjPSjMubf6g==
https://drive.google.com/file/d/1hkpyHlmLFJvckJn8aO7ltfXUfRna43U1/view?usp=sharing&contactid=w2foFTGZe@@126MjPSjMubf6g==
https://www.nbbclubsites.nl/club/12050


Uitgave: NBB District Groningen (website; 12.bridge.nl)
Redactie: Foppe Hemminga
Het Districtsbestuur bestaat uit de volgende personen:

Ineke de Kuijper, voorzitter idekuijper@home.nl
Jos Eilering, penningmeester joseilering@hotmail.com
Foppe Hemminga, Districts Competitie Leider foppe@hemminga.net
Paul Wesselius, secretaris (ad interim) & wedstrijdzaken paulwess@home.nl
Nettie Hulstein, Vicevoorzitter wenhulstein@gmail.com
Jan van der Zwaag, webmaster jan.vanderzwaag@kpnmail.nl
Eddie Gnirrep, onderwijscoördinator e.gnirrep@kpnmail.nl

Deze nieuwsbrief ontvangt u omdat u lid bent van District Groningen.
Via MijnNBB kunt u zelf beheren welke nieuwsbrieven u wilt ontvangen. Dat is de enige plek
waar u uw voorkeur over het ontvangen van nieuwsbrieven naar eigen wens kunt instellen.

Heb je vragen of opmerkingen, neem dan contact op met idekuijper@home.nl.

http://www.nbbclubsites.nl/district/12
http://www.mijnnbb.nl/
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